



ခွဲခြားဆက်ဆံခြင်းသည် ဥပဒေနှင့်ဆန့်ကျင်ပါသည်။

ပြည်ထောင်စုကျန်းမာရေးစနစ် (Union Hospital, Inc. နှင့် UAP Clinic, LLC) သည် တည်ဆဲ ပြည်ထောင်စု ပြည်သူ့အခွင့်အရေးဥပဒေများကို လိုက်နာပြီး လူမျိုး၊ အသားအရောင်၊ အမျိုးသားဇာတိ၊ အသက်၊ မသန်စွမ်းမှု၊ လိင်၊ ဘာသာ၊ ကျား၊ မလက္ခဏာ၊ လိင်စိတ်ခံယူမှု၊ အကာအကွယ်ပေးထားသော စစ်မှုထမ်းဟောင်းအခြေအနေ သို့မဟုတ် မသန်စွမ်းမှုအပေါ် အခြေခံ၍ ခွဲခြားဆက်ဆံခြင်းမပြုပါ။

ပြည်ထောင်စုကျန်းမာရေးစနစ်သည် လူမျိုး၊ အသားအရောင်၊ မွေးရပ်ဇာတိ၊ အသက်၊ မသန်စွမ်းမှု၊ လိင်၊ ဘာသာ၊ ကျား၊ မလက္ခဏာ၊ လိင်စိတ်ခံယူမှု၊ အကာအကွယ်ပေးထားသော စစ်မှုထမ်းဟောင်း အခြေအနေ သို့မဟုတ် မသန်စွမ်းမှုကြောင့် လူများကို ဖယ်ထုတ်ခြင်း သို့မဟုတ် သီးခြားဆက်ဆံခြင်း မပြုပါ။

ပြည်ထောင်စုကျန်းမာရေးစနစ်သည် မသန်စွမ်းသူများကို ကျွန်ုပ်တို့နှင့် ထိထိရောက်ရောက် ဆက်သွယ်နိုင်စေရန်အတွက် အခမဲ့အကူအညီများနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများ ပေးသည်။ ၎င်းတို့မှာ-

- အရည်အချင်းပြည့်မီသော လက်ဟန်ပြဘာသာ စကားပြန်များ၊ နှင့်
- အခြားပုံစံဖြင့် ရေးသားထားသော အချက်အလက်များ(ပုံနှိပ်စာလုံးအကြီးဖြင့် ဖော်ပြခြင်း၊ အသံ၊ အသုံးပြုနိုင်သော အီလက်ထရွန်းနစ် ပုံစံများနှင့်အခြားပုံစံများ)။

ပြည်ထောင်စုကျန်းမာရေးစနစ်သည် အဓိကဘာသာစကားမှာအင်္ဂလိပ်ဘာသာစကား မဟုတ်သူများကို အခမဲ့ဘာသာစကားဝန်ဆောင်မှုများ ပေးသည်။ ၎င်းတို့မှာ-

- အရည်အချင်းပြည့်မီသော စကားပြန်များ၊ နှင့်
- အခြားသောဘာသာစကားဖြင့် ရေးသားထားသော အချက်အလက်များ။

ဤဝန်ဆောင်မှုများလိုအပ်ပါက 812-238- 7533 သို့ခေါ်ဆိုပါ။

အကယ်၍သင်သည် ပြည်ထောင်စုကျန်းမာရေးစနစ်မှ ဤဝန်ဆောင်မှုများကို ပံ့ပိုးပေးရန် ပျက်ကွက်ခဲ့သည် သို့မဟုတ် လူမျိုး၊ အသားအရောင်၊ အမျိုးသားဇာတိ၊ အသက်၊ မသန်စွမ်းမှု၊ လိင်၊ ဘာသာ၊ ကျား၊ မခွဲခြားမှု၊ လိင်စိတ်တိမ်းညွတ်မှု၊ အကာအကွယ်ပေးထားသော စစ်မှုထမ်းဟောင်းအခြေအနေ သို့မဟုတ် မသန်စွမ်းမှုတို့ကို အခြေခံ၍ အခြားနည်းဖြင့် ခွဲခြားဆက်ဆံခဲ့သည်ဟု ယုံကြည်ပါက၊ အောက်တွင် တိုင်ကြားစာပေးပို့နိုင်သည်-

Jennifer Rhoades
ကော်ပိုရိတ်လိုက်နာရေးအရာရှိ
1606 N. 7th Street
Terre Haute, IN 47804
Phone: 812-238-7902
Fax: 812-478-4195
jrhoades@union.health

သင်သည် လူကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ စာတိုက်၊ ဖက်စ် သို့မဟုတ် အီးမေးလ်ဖြင့်ဖြစ်စေ တိုင်ကြားနိုင်သည်။ အကယ်၍ သင်သည် မကျေနပ်ချက်တင်ပြရာတွင် အကူအညီလိုအပ်ပါက၊ ကော်ပိုရိတ်လိုက်နာရေးအရာရှိသည် ကူညီရန် အသင့်ရှိပါသည်။ နိုင်ငံသားအခွင့်အရေးဆိုင်ရာ တိုင်ကြားချက်ကို နိုင်ငံသားအခွင့်အရေးဆိုင်ရာရုံး၊ U.S. ကျန်းမာရေးနှင့် လူသားဝန်ဆောင်မှုဌာန <https://ocrportal.hhs.gov/ocr/portal/lobby.jsf> တွင်ရရှိနိုင်သော နိုင်ငံသားအခွင့်အရေးဆိုင်ရာတိုင်ကြားစာပေါ်တယ်ရုံးမှတစ်ဆင့် အီလက်ထရွန်းနစ်စနစ်ဖြင့် သို့မဟုတ် စာတိုက် သို့မဟုတ် ဖုန်းဖြင့်တိုင်ကြားနိုင်သည်-

အမေရိကန် ကျန်းမာရေးနှင့် လူသားဝန်ဆောင်မှုဌာန
200 Independence Avenue SW
အခန်း 509F၊ HHH အဆောက်အအုံ
Washington, DC 20201
1-800-368-1019, 800-537-7697 (TDD)

တိုင်ကြားချက်ပုံစံများကို <http://www.hhs.gov/ocr/office/file/index.html> တွင် ရရှိနိုင်ပါသည်။